

Date: 26 February 2026

التاريخ: ٢٦ فبراير ٢٠٢٦م

Subject: Annual Audited Results, Proposed Dividends for the Year 2025 and Proposed Amendments to the Terms of the Mandatory Convertible Bonds

الموضوع: النتائج السنوية المدققة، وتوزيعات الأرباح المقترحة لعام ٢٠٢٥م، والتعديلات المقترحة على شروط السندات القابلة للتحويل الإلزامي

The Board of Directors of Oman International Development and Investment Company SAOG ("Ominvest") in its meeting held on Thursday, 26 February 2026 approved the Annual Audited Financial Statements for the Group and Parent Company for the year ended 31 December 2025.

اعتمد مجلس إدارة الشركة العُمانية العالمية للتنمية والاستثمار ش.م.ع.ع ("أومينفست") في اجتماعه يوم الخميس الموافق ٢٦ فبراير ٢٠٢٦م القوائم المالية السنوية المدققة للمجموعة والشركة الأم للسنة المالية المنتهية في ٣١ ديسمبر ٢٠٢٥م.

Financial Performance for the Year 2025

Ominvest Group reported a profit of RO 40.24 million for the year 2025 attributable to the shareholders of the Parent Company, compared to RO 37.16 million in 2024. The Group's total profit for 2025 amounted to RO 47.72 million, compared to RO 35.89 million in 2024.

الأداء المالي لعام ٢٠٢٥م

حققت المجموعة أرباحاً تبلغ قيمتها ٤٠,٢٤ مليون ريال عُمانى لعام ٢٠٢٥م منسوبة لمساهمي الشركة الأم، مقارنة بـ ٣٧,١٦ مليون ريال عُمانى في عام ٢٠٢٤م. وقد بلغ إجمالي أرباح المجموعة ٤٦,٧٢ مليون ريال عُمانى لعام ٢٠٢٥م مقارنة بـ ٣٥,٨٩ مليون ريال عُمانى في عام ٢٠٢٤م.

Proposed Dividends

The Board of Directors has recommended a 40% dividend distribution amounting to RO 37.43 million for 2025, comprising of:

توزيعات الأرباح المقترحة

اقترح مجلس الإدارة على توزيع أرباح نقدية بنسبة ٤٠% بقيمة ٣٧,٤٣ مليون ريال عُمانى لعام ٢٠٢٥م وذلك على النحو التالي:

- 20% cash dividend equivalent to 20 baisa per share amounting to RO 18.71 million.
- A stock dividend of 1 share for every 5 shares held comprising 20% of the share capital amounting to RO 18.71 million. This will result in an increase in the number of shares from 935,711,596 to 1,122,853,915.

- أرباح نقدية بنسبة ٢٠٪، بما يعادل ٢٠ بيسة للسهم الواحد بإجمالي مبلغ قدره ١٨,٧١ مليون ريال عُمانى.
- أرباح أسهم بمعدل سهم ١ مقابل كل ٥ أسهم مملوكة، أي بما يعادل ٢٠٪ من رأس المال، وبقيمة إجمالية قدرها ١٨,٧١ مليون ريال عُمانى. وسيترتب على ذلك زيادة عدد الأسهم من ٩٣٥,٧١١,٥٩٦ إلى ١,١٢٢,٨٥٣,٩١٥.

The proposed dividends are to be approved by the shareholders in the Annual Ordinary General Meeting scheduled for Tuesday 31 March 2026.

سيتم الموافقة على توزيعات الأرباح المقترحة من قبل المساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المزمع عقده يوم الثلاثاء ٣١ مارس ٢٠٢٦م.

Proposed Amendments to the Terms of Mandatory Convertible Bonds

التعديلات المقترحة على شروط السندات القابلة للتحويل الإلزامي

Consequent to the issuance of the stock dividend, the Board has proposed to amend the conversion ratio of Mandatory Convertible Bonds ("MCB") issued on 27 May 2024 to ensure that the rights of MCB holders remain fair and unchanged, as detailed below:

إلحاقاً إلى إصدار توزيعات أرباح الأسهم، اقترح المجلس تعديل نسبة التحويل للسندات القابلة للتحويل الإلزامي التي صدرت في ٢٧ مايو ٢٠٢٤م، لضمان بقاء حقوق حاملي السندات عادلة وغير متغيرة، كما هو موضح أدناه:

- **Existing Terms:** Each MCB will be mandatorily converted to 0.35 equity shares at the fixed price of 286 bz per share
- **Proposed Amendments:** Each MCB will be mandatorily converted to 0.42 equity shares at the fixed price of 238 bz per share.

- **الشروط الحالية:** يحول تحويلياً إلزامياً كل سند إلزامي التحويل إلى ٠,٣٥ من الأسهم العادية بسعر ثابت وقدره ٢٨٦ بيعة للسهم.

- **التعديل المقترح:** يحول تحويلياً إلزامياً كل سند إلزامي التحويل إلى ٠,٤٢ من الأسهم العادية بسعر ثابت وقدره ٢٣٨ بيعة للسهم.

Consequent to the amendment in the conversion ratio, the number of shares to be issued to MCB holders in May 2027 will increase from 46,785,582 shares to 56,142,698 shares.

نتيجةً لتعديل نسبة التحويل، سيزداد عدد الأسهم المصدرة لحاملي السندات القابلة للتحويل الإلزامي في مايو ٢٠٢٧م من ٤٦,٧٨٥,٥٨٢ سهمًا إلى ٥٦,١٤٢,٦٩٨ سهمًا.

The Board has approved the convening of a MCB holders' meeting and Shareholders' meeting as required to implement the proposed amendment. The terms of the MCB prospectus will be adjusted accordingly, subject to regulatory approvals.

وافق المجلس على عقد اجتماع لحاملي سندات القابلة للتحويل الإلزامي واجتماع للمساهمين، وذلك حسبما يكون ضرورياً لتنفيذ التعديل المقترح. وبالتالي سيتم تعديل شروط السندات إلزامية التحويل، وتخضع للموافقات التنظيمية.

Other matters

Ominvest's management will be conducting an investor discussion session before the Annual Ordinary General Meeting to explain the Ominvest 2025 financial performance and proposed dividend.

Ominvest Group and Parent Company Audited Financial Statements; including the Directors' Report, Corporate Governance Report, Management Discussion and Analysis Report, Independent Auditors Report on Ominvest Group and Parent Company Audited Financial Statements and Auditors Report on Corporate Governance; shall be uploaded in Arabic and English to the MSX website under Financial Reports within the prescribed time. Note that the Financial Results of our Group companies operating in the Banking and Leasing sectors are subject to the Central Bank of Oman's approval.

For / Oman International Development and
Investment Company SAOG

مسائل أخرى

ستقوم إدارة أومينفست بعقد جلسة نقاش مع المستثمرين قبل انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية، وذلك لشرح الأداء المالي لعام ٢٠٢٥ والتوزيعات المقترحة.

سيتم تحميل البيانات المالية المدققة لمجموعة أومينفست والشركة الأم بالإضافة الى تقرير مجلس الإدارة، وتقرير التنظيم والإدارة، وتقرير مناقشات الإدارة وتحليلاتها، وتقرير مراقب الحسابات، وتقرير مراقب الحسابات حول تقرير التنظيم والإدارة، عبر نظام الإرسال الإلكتروني باللغتين العربية والإنجليزية بموقع بورصة مسقط ضمن قسم التقارير المالية خلال المدة المحددة. علماً بأن النتائج المالية لشركات المجموعة العاملة في القطاع البنكي والتأجير تخضع لموافقة البنك المركزي العماني.

عن / الشركة العُمانية العالمية للتنمية والاستثمار
ش.م.ع.ع.

